

兹证明

立讯精密工业股份有限公司

统一社会信用代码: 914403007604822330

经营地址:广东省深圳市宝安区沙井街道蚝一西部三洋新工业区 A 栋 2&4 层(DP 车间除外) (设计和生产);广东省东莞市清溪镇北环路313号(除1号楼、3号楼、5号楼外)(设 计、生产及中心管理职能)

注册地址:广东省深圳市宝安区沙井街道蚝一西部三洋新工业区 A 栋 2 层

的信息安全管理体系适用于

连接线、连接器、电脑周边产品(SPK、天线、音箱、耳机)的设计和生产 与立讯精密工业股份有限公司 2020 年 10 月 30 日 6 版本的适用性声明一致

已经 NQA 根据标准

ISO/IEC 27001:2013 信息安全管理体系要求

审核和注册

注册要求组织必须按照上述标准保持其信息安全管理体系,并由 NQA 进行监督。 获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格, 此证书方继续有效。 本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询 SNQA 查询网站: www. snga. com. cn

总经理

UKAS MANAGEMENT SYSTEMS

0015



证书号: 43073

初次发证日期: 2017年01月19日 上一认证周期: 2023年01月19日 2023年01月09日 本次审核日期: 本次发证日期: 2023年03月09日

证书有效期至: 2025年10月31日

EAC 代码:





This is to certify that the Information Security Management System of

Luxshare Precision Industry Co., Ltd.

Unified Social Credit Code: 91440300760482233Q

Operation Address: (Excluding DP Workshop) The 2nd & 4th Floor, A Building, Sanyo New Industrial Area, West Area of Haoyi, Shajing Street, Bao'an District, Shenzhen City, Guangdong Province, China (Design and Production); (Excluding Building 1, Building 3 and Building 5) No.313, Beihuan Road, Qingxi Town, Dongguan City, Guangdong Province, China (Design, Production and Central Management Function) Registered Address: The 2nd Floor, A Building, Sanyo New Industrial Area, West Area of Haoyi, Shajing Street, Bao'an District, Shenzhen City, Guangdong Province, China

applicable to

Design and manufacturing of cable, connector, computer peripheral products (SPK, antenna, speaker. headphone) in accordance with the Luxshare Precision Industry Co., Ltd. Statement of applicability Version 6 dated October 30th 2020.

has been assessed and registered by NQA against the provisions of

ISO/IEC 27001:2013

Specification for information security management systems

This registration is subject to the company maintaining an information security management system, to the above standard, which will be monitored by NQA.

Certified Clients shall accept regular surveillance assessments, the validity of certificates shall be maintained for the positive result of audit.

The information of this certificate can be checked on CNCA's website (www.cnca.gov.cn) SNQA's website: www.snqa.com.cn

Managing Director

Certificate Number: 43073

Issue Date: 19 January 2017

Previous Certificate Expiry: 19 January 2023 The Latest Audit Date: 09 January 2023

> Reissue Date: 09 March 2023 Valid Until: 31 October 2025

EAC Code: 19



0015





The use of the UKAS Accreditation Mark indicates accreditation in respect of those activities covered by the accreditation certificate number 015 held by NQA. NQA is a trading name of NQA Certification Limited, Registration No 09351758. Registered Office: Warwick House, Houghton Hall Park, Houghton Regis, Dunstable, LU5 5ZX, UK. This certificate is the property of NQA and must be returned on request.